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Toelichtende nota 
 

Aan Battelsluis is het fijn vertoeven op deze zomerse dagen. Heel wat bewoners van 
Battel, maar ook andere bezoekers wandelen graag langs de vaart.  

Wie een wandeling maakt van aan de sluis richting Mechelen komt echter pas na een 

lange wandeltocht een zitbank tegen.  
- Is het mogelijk om 1 of meerdere zitbanken te voorzien tussen het stuk van 

Battel sluis tot aan de splitsing Kapelleblokstraat? Indien de stad hier niet voor 
bevoegd is, kan de bevoegde instantie van deze vraag op de hoogte worden 

gesteld? 
 

Indien er ter hoogte van de achterzijde van de kantoorgebouwen van Eneco, ACERTA, 
… een zitbank zou komen te staan dan zou het personeel van deze bedrijven hier ook 

gebruik van kunnen maken om ’s middags te picknicken bv. Een win-win dus… 
- Aansluitend bij mijn vraag stel ik voor om de bedrijven van het bedrijventerrein 

aan de Battelsesteenweg (met achteraan toegang tot de vaart) mee te 
betrekken in dit verhaal. Misschien willen zij wel als ‘sponsor’ van een bank 

optreden, waardoor de kost voor de stad en/of de Vlaamse Waterweg beperkt 
zou kunnen blijven.  

 

 
 

         Naam: Anne Delvoye 
 

 

 

 

 

 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be  
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